
From:                                 Matheijsen, Onno 
Sent:                                  Tue, 5 Dec 2023 12:32:34 +0000 
To:                                      Müller, Carin 
Subject:                             art.39-vragen mbt Drechtdoorsteek 
 

Graag onderstaande art. 39-vragen uitzetten bij het college ter beantwoording.  
  
  
  
Hierbij sturen wij vragen naar aanleiding van de memo van 21 november 2023 inzake de Drechtdoorsteek.   
   
Het onderzoek naar een mogelijk Drechtdoorsteek is een initiatief van de gemeenten Aalsmeer, Nieuwkoop en 
Uithoorn, waarbij de gemeente Kaag en Braassem als agenda lid optrad. De gemeenteraad van Aalsmeer heeft 
ingestemd met een onderzoek naar de mogelijkheden welke in 2017 zijn gepresenteerd. Vanwege de hoge kosten is 
er geen vervolg geweest hierop, en heeft de raad geen besluit voorgelegd gekregen of genomen hier doorgang aan 
te geven. Het project was op zichzelf staand, en géén onderdeel van de Westeinderscheg. Ook over dit laatste, het 
onderdeel laten uitmaken van het Werkprogramma Westeinderscheg, heeft de gemeenteraad géén raadsvoorstel 
ontvangen of besluit genomen. 

• Waarom is besloten de Drechtdoorsteek deel uit te laten maken van het Werkprogramma 
Westeinderscheg? 

Wie heeft besloten om de Drechtdoorsteek deel uit te laten maken van het Werkprogramma Westeinderscheg?  
• Waarom is de raad niet betrokken bij deze besluiten?  
• Waarom is de raad hier niet van op de hoogte gesteld?  

Wie heeft besloten dat de Drechtdoorsteek onderdeel is gaan uitmaken het Werkprogramma  Westeinderscheg?  
• Waarom is de raad niet betrokken bij deze besluiten?  
• Waarom is de raad hier niet van op de hoogte gesteld?  

Op welk moment en van wie heeft de voormalige portefeuillehouder het mandaat over besluiten aangaande de 
Drechtdoorsteek gekregen? 

• Waarom is de raad niet betrokken bij deze besluiten? 
• Waarom is de raad hier niet van op de hoogte gesteld? 

Waarom heeft er geen tussentijdse berichtgeving plaatsgevonden?  
   
Op welke basis is besloten dit project door te zetten? 

• Waarom is de raad niet betrokken bij deze besluiten? 
• Waarom is de raad hier niet van op de hoogte gesteld? 

In onze optiek had de gemeenteraad van Aalsmeer een besluit moeten nemen over het al dan niet doorgaan van de 
Drechtdoorsteek.   

• Is het college dat met ons eens?   
• Zo ja, waarom is er aan de raad geen besluit voorgelegd?   
• Zo nee, waarom niet?  

  
Met vriendelijke groet, 
  
Judith Keessen  



  
  
  
Met vriendelijke groet,  
   
drs. O.F. (Onno) Matheijsen 

  
Raadsadviseur/plv. griffier Aalsmeer  
Tel. 06 44566183  
   


